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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
13 maj 2020. 

 

Plats: Röda Rummet samt via Skype, Göta Ark, plan 7 

klockan 13:15 

 

Närvarande: 

Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör 

Lena Kullberg-Boman Förskoleavdelningen 

Odini Nzeribe                      Äldreomsorgsavdelningen 

Per Lind  HR-avdelningen 

Olle Ingemarsson                 HR-avdelningen 

Snorre Berglund                   Ekonomiavdelningen, 

Andreas Evestedt                 Stadsmiljö,  

Maria Klemets Hellberg      Sociala avdelningen 

Emma Liljenberg Stab och Kansli 

 

  

För arbetstagarna: 

Ulf Bjerregaard              Kommunal,  

Bengt Olsson                 Kommunal,                          

Kjell Skaraas                         Vision, 

Jösta Claesson                       Vision) 

Ulf Fogelström                      SSR 

Cecilia Bross               Lärarförbundet 

Karin Wrannvik                     Ledarna  

                  

   

Justerats 

 

 

Ann-Christine Jenvén                 

Stadsdelsdirektör 

  

 

 

Vision            SSR            

 

 

 

Kommunal                                  Lärarförbundet      
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Ledarna                          

 

 

 

 

 
1. Föregående protokoll. 

Justeras. 

 
2. Facklig information.    

Ledarna vill framföra att man tycker att förvaltningen 

arbetar bra med information och kommunikation kring 

Covid 19 frågan. 

 

 
3. Arbetsmiljö och hälsa  

 

 Aktuellt med anledning av Covid 19 

Verksamhetsavdelningarna samt HR-avdelningen 

redogör för situationen med anledning av Covid 

19.  

Kommunal har en fråga om förvaltningen gör en 

sammanställning på kapaciteten kring 

skyddsutrustning och om man isf kan få en kopia 

på detta. 

Förvaltningen svara att man gör en uppskattning, 

som dokumenteras i det dagliga 

minnesanteckningar från förvaltningsledningens 

Covid möten och de veckovis nyhetsbreven som 

går ut. 

De fackliga organisationerna får dessa utskick. 

Kommunal nöjer sig med detta. 

 

 
 

4. Verksamhet och budget. 

    

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 28 

maj.  Länk: 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode

rmalms-stadsdelsnamnd 

 

Kommunal ställer sig oeniga till förvaltningens 

förslag om ny upphandling av dagverksamheten 

inom äldreomsorgen, punkt 10 på dagordningen.  

 

 

 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling 

Inget 

 
6. Balanslistan  

Kommunal vill att om medarbetares rättighet att uttala sig 

om sin arbetsgivare ska diskuteras på något kommande 

Förvaltningsgrupp. Sätts upp på balanslistan. 

 
7. Övriga anmälda frågor 

 

 Vi skulle önska från SSR att man hade en generell 

linje och att man arbetar likadant på alla enheter 

gällande hembesök. Det är tyvärr idag så att det 

finns olika förhållningssätt kring hembesök. Vi 

anser att det måste vara så att om hembesök måste 

göras, så ska man ha tillräckligt och adekvat skydd. 

Det finns även olika förhållningssätt kring att ta 

emot besök. Vi anser även att man behöver se över 

receptionen på öppenvården och att det finns 

samma tänk där som i receptionen på Göta Ark.  

Det vore även bra att ha ett ungefärligt likvärdigt 

tänk kring planeringsdagar och APT.  

 

Arbetsgivaren svarar: När det gäller hembesök är det inte möjligt 

att ha en och samma riktlinje för alla verksamheter, det måste 

utgå från det uppdrag verksamheten har. Utifrån rådande 

situation görs betydligt färre hembesök idag än normalt och då 

efter en bedömning. Samtliga enheter ska säkerställa att det finns 

tillgång till skyddsmaterial på samtliga arbetsplatser. 

 

När det gäller att ta emot besök sker det också i mindre 

omfattning och man försöker mötas via exempelvis Skype när det 

är möjligt. Vissa mindre besöksrum är förnärvarande stängda. I 

utförarverksamheterna tar man enbart emot individuella besök 

och vid behov grupper om tre personer. Även här försöker man 

använda digitala lösningar.  

 

Receptionen på Tjärhovsgatan inspekterades av 

huvudskyddsombudet Jösta Claeson dagen innan FG och han 

godkände utformningen. Det har sedan tidigare funnits ett 

plexiglas som ger ett fullgott skydd.  
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Avseende planeringsdagar kommer det inte att 

genomföras några sådana på sociala avdelningen, 

beslutet är fattat tills vidare. APT har skett i olika 

utformning men i överenskommelse med 

medarbetare i grupperna. Utifrån 

arbetsgivarperspektiv har det fungerat bra. 

 


